

## George CALENDAR

**Fri, Jan 24** Alternate Schedule ([see calendar](#)) Career Speaker Series, 12:55pm

**Wed, Jan 29** Annual Summer Opportunities Fair, 7:00pm

**Thu, Jan 30** AMC Math Test, Alternate Schedule ([see calendar](#)) 10th Grade Parent Network Social, 7:30pm

## 日历

1月24日，星期五替代时间表（请参阅日历 [calendar](#)）职业演讲者系列，下午12:55

1月29日，星期三，夏季夏季商展，晚上7:00

1月30日，星期四，AMC数学测试，替代时间表（请参阅日历 [calendar](#)）10年级父级社交网络，晚上7:30

## T2 Caroline 2020 GUNN NEWS & EVENTS

**\*\*NEW\*\* Spring Athletic Registration** All athletes going out for a Spring sport must register at [AthleticClearance.com](#). Athletes must also have a current athletic physical to start practice or tryouts. Most sports tryouts will start Monday, Feb 3. View the tryouts schedule on the [Gunn Athletics page](#) under "Athlete Team Tryout Dates-Spring 2020". Note: not all are listed but are expected by week's end.

**\*\*新内容\*\*春季运动注册** 所有参加春季运动项目的运动员都必须在AthleticClearance.com进行注册。运动员还必须具有目前有效的运动员体能体检报告才能开始练习或试训。大多数体育选拔赛将于2月3日星期一开始。在Gunn Athletics页面的“ Athlete Team Tryout Dates-2020 Spring”下查看选拔赛时间表。注意：并未列出所有内容，但预计将在本周末前完成。

**Annual Summer Opportunities Fair Wed, Jan 29, 7:00-9:00pm** Gunn High School will be hosting the 8th Annual Summer Opportunities Fair at the Gunn Library. The purpose of the event is to introduce students and their parents to the various types of Summer Opportunities available around the world. We have representatives from about 20 programs both locally and

nationally scheduled to set up booth at the fair. In addition many more programs have sent printed materials. The Summer Opportunities Fair is open to the all high schools students and parents from the local high schools.

**年度夏季机会博览会** 1月29日，星期三，晚上7-9点 Gunn高中将在Gunn图书馆举办第八届年度夏季机会博览会。该活动的目的是向学生及其父母介绍世界各地可参与的各种类型的夏季机会。我们有来自本地和全国约20个项目的代表在展会上设立摊位。此外，还有更多项目送来了印刷材料。夏季机会博览会对所有高中学生和当地高中的家长开放。

**Proctors Still Needed for American Mathematics Competition (AMC) Exam Thu, Jan 30** Yikes! Seven hundred students will be taking this exam! This is a fun, one-time volunteer opportunity for moms and dads, from 7:55 to 10:00. Teachers administer these exams to about 700 students. Each proctor assists a teacher by helping to distribute materials, count and monitor students, answer students' questions, etc. (Past proctors have enjoyed this activity in the Math Dept. so much that 15 have offered to help again--but we need 28.) Note the special schedule on the Gunn website. The school day for students not testing will begin at 10:00. If you can serve as one of these ESSENTIAL proctors (also known as invigilators), please reply to Norma Hesterman at [nhesterman@pausd.org](mailto:nhesterman@pausd.org), including the name and grade of your student(s).

**美国数学竞赛 (AMC) 仍需要监考官星期四, 1/30** 啊呀！七百位学生会考这个试！这是一个有趣的，一次性的针对父母的志愿者机会，从7：55开始到10:00结束。老师们会为700多个学生们管理这个考试。每个管理员会帮助一个老师来分发材料，数和监考学生，回答学生的问题们，等等。（以前的监考官们非常喜欢这个数学部门的活动，甚至15哥想再干一次，但是我们这次需要28位。）请从Gunn的网站上注意特殊课程表。不测试的学生们将会在早上10点开学。如果你愿意当这一个非常重要的考官（也称为监考者），请恢复Norma Hesterman, [nhesterman@pausd.org](mailto:nhesterman@pausd.org)。请包涵你的孩子们的名字和年级。

**T4 10th Grade Parent Network Social Thu, Jan 30, 7:30-9:00pm** Calling all sophomore parents! Come meet and get to know other 10th grade parents at the home of Jim and Masha Doty, [14190 Amherst Court, Los Altos Hills](https://www.google.com/maps/place/14190+Amherst+Court,+Los+Altos+Hills,+CA+94024). Email Masha at [masha0719@gmail.com](mailto:masha0719@gmail.com) or Jen Schultz at [jen.h.schultz@gmail.com](mailto:jen.h.schultz@gmail.com) if there are specific topics you'd like to discuss, or just show up and share whatever's on your mind! We'll provide some snacks and wine; additional food and drinks are welcome but not necessary. We hope to see you there!

**February World Language Placement Test** If you have an incoming Freshman or will be new to Gunn in the fall of 2020, and are not currently enrolled in a World Language in Middle School, but think your student has the proficiency in Spanish, French, Mandarin, Japanese, or German to be placed in Level 2 or above, you should have your child take the **WL Placement Test** in February. See the Gunn WL [webpage](#) for more information, or contact Angela

Mosqueda, [amosqueda@pausd.org](mailto:amosqueda@pausd.org).  
Placement Test Registration closes February  
7th.

**George Zheng** **\*\*NEW\*\* The 2020 Gunn Choir Staff Musical Extravaganza: Heavenly Bandstand! A Fifties Musical Valentine Tue-Wed, Feb 11-12, 8:00pm, Spangenberg Theatre** Get out your poodle skirts and hair cream! High school senior and heroine, Annette, is visited by Johnny Angel in a dream. He is desperate to return to earth and make it to the Top Forty. In order to do that, however, he must compete on Heavenly Bandstand against many famous 1950's rivals, including the King Himself, Elvis. Join the fun as Johnny battles for his place on the charts, Annette searches for true love, and the rest of us savor the sweet taste of American Pie. Starring the amazing Gunn Choirs and dozens of your favorite Gunn staff! Tickets, \$10 for students and \$20 for adults, at the Gunn Student Activities Center (SAC) or online at [gunnchoir.org](http://gunnchoir.org). All proceeds will support the Gunn Choir Scholarship Fund.

**\*\*新\*\* 2020 Gunn合唱团音乐盛宴:天台!一个五十年代的音乐情人节**

2月11-12日, 晚上8点, 在Spangenberg剧院

拿出你的卷毛狗裙子和发胶乳!约翰天使在高年级学生和女主人公安妮特的梦中到访了。他不顾一切地想回到地球上。然而,为了做到这一点,他必须在神圣的舞台上与许多1950年代的著名对手竞争,包括猫王。在此剧中约翰将会与50年代人物进行竞争,安妮特将会找到真爱,而观众们将会尝到美国派的甜蜜。!在Gunn学生活动中心(SAC)或[gunnchoir.org](http://gunnchoir.org)网站上购买门票,学生10美元,成人20美元。所有收益将用于支持Gunn合唱团的奖学金基金。

**T6 Gunn Parents Invited to Join WASC Focus Groups Thu, Feb 13 (morning), Mondays, Mar 16, 23, Apr 27, 2:45-3:45pm Fall 2020, one meeting TBD 2-3 "home group" meetings TBD** Gunn parents are invited to help with our upcoming school accreditation process, WASC. Parents will work in mixed groups with school staff and students to help analyze data about various aspects of the school, and will have the opportunity to give substantive input about what we're doing well, and what we should be working to improve. We use the process to set our goals for the next six years, and your participation is both valued and critically important! The time commitment is about 6-10 hours total, spread across 7-8 meetings (see above for meeting dates/times). If you'd like to volunteer, and help guide our school in the coming years, please **fill out this form**. Questions? Contact our WASC Coordinator, Tara Firenzi, at [tfirenzi@pausd.org](mailto:tfirenzi@pausd.org).

**T7 Gunn College Center Feb 5, 7:00pm, Gunn Staff Lounge** Oindrila Ray will be here to share info on college majors. She has collected much data on who is interested in what. All are welcome to attend. This area of considering what to study at college is being discussed in the research and writings as something students need to give more thought to as they start shopping for a college.

**Feb 25, 7:00pm, Gunn Library** We will be hosting for the first time the GAP fair. This event has been hosted in the past by Los Alto-Mountain View. If you have never attended such an event, please think about attending. The times have changed and there is good reason to know what they are now offering as for some students, this will indeed provide a direction for college.

**T8 Michael Wang\*\*NEW\*\* Reaching Out Saves Lives 5k Walk! Sat, Feb 29, 9:00-11:00am ROCK (Reach Out Care Know)** will host Gunn's Third Annual Mental Health Walk. The walk, Reaching Out Saves Lives, is a community event to wrap up Gunn's Mental Health Week. The walk is a 5k from Gunn's track to Bol Park and back again. The track will have tables that feature different mental health organizations from around the community. -- Sponsors are needed to make this event possible. In-kind donations (i.e., food and drinks, t-shirts, entertainment, signage) and monetary donations (Companies, Organizations, and Individuals) are greatly appreciated. -- If you would like to donate, you can do so [here](#) under the ROCK button -- Register for the walk [here](#). --If you have any questions, please contact **Kate Williams**, Co-VP of ROCK

**\*\*新\*\* 五公里救命的步行! 周六, 2月29日, 早上9:00到早上11:00 ROCK (一个精神健康的组织)** 会帮忙主持今年Gunn第三年的精神健康步行。这步行是帮忙总结本星期Gunn社区的精神周。这步行的会从Gunn的操场的跑道上开始, 走到Bol Park, 然后再走回到Gunn的跑道上。这步行总共有5公里。这步行上会有不同的桌子帮助走的人学到社区里不同关于精神的组织人。这个活动现在正搜索可以帮忙赞助的人来帮忙实现这个活动。捐款可以包括不同的食品, 饮料, 衣服, 娱乐, 和标牌。我们也会收所有货币的捐款。如果您想要帮忙实现这个活动, 请到[这里](#)在ROCK的按钮底下捐款。如果您想要参加步行的话, 请到[这里](#)注册。如果您有问题的话, 请到这里通知**Kate Williams**, ROCK的副总统。

**T9 Kevin Bike Lights Are Required By Law For Riding After Dusk** With short days and after school sports, students are bike commuting after dusk when headlights and reflectors are required by law. Visibility begins to decline at dusk, so bicyclists should turn on their lights as soon as light begins to fade. A handlebar headlight makes a bicycle visible to others and illuminates the road so the rider can see. Higher powered lights do a better job, though they can be a little more expensive. Tail lights and reflectors should be mounted where they won't be obscured by bags, panniers or other gear on the bike. Lights are

superior to reflectors, so a red tail light is recommended for maximum visibility. Outfitting student bikes for a safe and legal ride is a smart investment. For information about safe bicycling, visit <https://saferoutes.paloaltopta.org/getting-to-school/bike-safety/> Local bicycle shops have a wide variety of lights, both rechargeable and battery-powered, please visit one and get a set of lights for your ride!

### **法律规定傍晚后骑车必须点亮车灯**

因为现在天短，学生也有课后体育项目，法律规定在傍晚后骑车的学生必须使用车灯和反光板。可见度在傍晚后会下降，所以骑车的人士应在光度下降后打开车灯。车把灯能使得一辆自行车更加明显并且能照明道路。更强的灯效果更好，但是可能更贵。尾灯和反光板应装在不会被车上装备挡住的地方。灯比反光板效果更好，所以为了最佳的可见度建议使用一个红色尾灯。依法为学生的自行车配备安全设备是一个聪明的选择。了解更多关于自行车安全的信息请登录 <https://saferoutes.paloaltopta.org/getting-to-school/bike-safety/>。附近的自行车店有许多不同款式的车灯，包括充电的和电池的，请给你的自行车寻找一套车灯！

## **T10 Sara**

**Attention Gunn Bike Commuters!** Gunn has had an increase in stolen bicycles this fall and winter so it is important to securely lock you bike and not leave it at the school overnight if at all possible. Many of the thefts are occurring overnight targeting bikes with cable locks, using a large cable cutter to remove the lock. If you must leave a bike at Gunn overnight make sure you have a sturdy U-lock and it passes through the frame and front wheel. Also, register your bike at [bikeindex site](#), it will be easier to track down if stolen. Be safe and thanks for biking!

**注意Gunn自行车偷窃者！** Gunn 在这个秋天和冬天里被偷的自行车大量增加，所以把自行车安全的锁上，和不把它留在学校过夜是很重要的如果可以的话。许多盗窃案是在一夜之间针对具有缆锁的自行车发生的，是使用一个大型缆线切割器取下锁的。如果你必须要将你的自行车留在Gunn过夜，请确认你有一个坚固的U-型锁，且它有穿过框架和前轮。还有，给你的自行车在[bikeindex site](#) 登录，将会更简单的追查如过被偷的话。请要小心，还有感谢汽车！

## **T11 Jiayao**

**Gunn Foundation** Are you interested in helping to support Gunn High School seniors in furthering their education? The Gunn Foundation is accepting applications for new Trustees who want to join the Board in support of the Foundation's Mission, which is to provide need-based scholarships to college bound Gunn seniors. To learn more about the Gunn Foundation, visit our website or contact Althea Brown, Nominating Committee Chair, at [thegunnfoundation@gmail.com](mailto:thegunnfoundation@gmail.com). To apply to join the Board, click [here](#).

**Gunn Athletics** -- View this week's [Titan Athletics Schedule](#) -- Celebrate the week's

wins and our exceptional athletes at [Titan Athletic Spirit Corner -- Jan 23 Titan Corner -- Titan Corner Archives](#)

**Gunn基金会** 你有兴趣帮助支持冈恩高中高年级学生继续深造吗? Gunn基金会正在接受新受托人的申请, 这些受托人希望加入董事会, 以支持基金会的使命, 即为即将升入大学的冈恩四年级学生提供基于需求的奖学金。想要了解更多关于Gunn基金会的信息, 请访问我们的网站或联系提名委员会主席Althea Brown, 邮箱是[thegunnfoundation@gmail.com](mailto:thegunnfoundation@gmail.com)。申请加入董事会, 请点击[这里](#)。

**Gunn Athletics**—查看本周的[Titan体育时间表](#)—庆祝本周的胜利和我们的杰出运动员在[Titan体育精神角—1月23日Titan角—Titan Corner Archives](#)

## PAUSD & PTAC

**\*\*NEW\*\*** Superintendent's [Newsletter](#) and [PAUSD News](#).

**\*\*NEW\*\* PTAC: 2020 U.S. Census - Be Counted** As a public information, the Palo Alto PTA Council is reminding you that the 2020 Census is happening soon. Be Counted! Here is a webinar that you can hop on and listen in to learn about local economic data from the U.S. Census. The Palo Alto PTA Council does not take any position on the Census except as a public announcement. For more information go [here](#).

**\*\*新\*\***学监[通讯](#)及[PAUSD新闻](#)。

**\*\*新\*\* PTAC: 2020年美国人口普查**—作为一个公共信息, 帕洛阿尔托PTA理事会提醒你, 2020年人口普查即将开始。计算!这里有一个网络研讨会, 你可以跳上并收听, 了解来自美国人口普查的当地经济数据。Palo Alto PTA Council 对人口普查不采取任何立场, 只是公开宣布。更多信息请访问[这里](#)。

[Mingjie Duan](#)

**Seeking Parent Volunteers for Board Bond Advisory Committee (BBAC)** The BBAC seeks two PTA Representatives, one an elementary school parent, the other a secondary school parent. Please email: [president@paloaltopta.org](mailto:president@paloaltopta.org). BBAC's first meeting is Monday,

February 3 in Room A at 25 Churchill, 6-7:30pm. Committee will meet once or twice a month, always on Monday evenings, until their tasks are completed. See more info of tasks [here](#).

**CHC's Mini Conference for Parents & Educators Sat, Feb 8, 9:00am - 2:00pm at CHC's South Bay Campus, 2280 Kenwood Ave, San Jose** Please join us for a day of conversation and discussion with expert advice about working with children and youth with learning and attention differences. Choose from sessions for both parents and educators. Go home with new understandings and practical tips for supporting your kids whether at home or in the classroom. Find out more and register for the mini conference [here](#) or email [communityed@chconline.org](mailto:communityed@chconline.org).

为董事会债券咨询委员会 (BBAC) 寻求家长志愿者BBAC寻找两名PTA代表，一名是小学家长，另一名是中学家长。请发送电子邮件至：president@palaltopta.org。BBAC的第一次会议是2月3日，星期一，丘吉尔25号，A厅，下午6-7：30。委员会每月通常在星期一晚上举行一次或两次会议，直到任务完成为止。在此处查看任务的更多信息。CHC家长与教育者迷你会议2月8日，星期六，上午9:00-2:00 pm在圣何塞Kenwood Ave 2280的CHC南湾校区，请与我们一起讨论和讨论有关与儿童和青少年在学习和注意力上存在差异。从家长和教育者的课程中选择。带着新的认识和实用技巧回家，无论在家里还是在教室里都可以为孩子提供支持。了解更多信息并在此处注册迷你会议，或发送电子邮件至communityed@chconline.org。

**T13 \*\*NEW\*\* Transition Planning for Students with IEPs Tue, Feb 11, 6-7:30pm, Paly MAC (Media Arts Center), 50 Embarcadero Rd, Palo Alto** The PAUSD Special Education leadership team and Palo Alto CAC are providing an informational night for secondary and post-secondary transition planning and services for students with IEPs. There will be three separate breakout sessions for parents of students who will be entering 6th grade, 9th grade, and the post-secondary program. Spanish and Chinese translation available on request. For questions, or to request translation, contact [palaltocac@gmail.com](mailto:palaltocac@gmail.com)

**\*\*NEW\*\* SAVE THE DATE - PAUSD 2nd Annual Family Leadership Summit Sat, Feb 22, 8:30am - 2:00pm, Gunn High School** This parent-centered conference will empower and engage you as we deepen parents' learning around important topics that affect your child at school and home. The theme of this year's event is "Opening Doors to Student Wellbeing and Success", and includes a full day of learning from high-quality presenters who will share powerful practices and strategies that will help parents become leaders and partners in their children's education. We also welcome our Keynote Speaker, Jonathan Mooney. Childcare, continental breakfast, and lunch provided. [Register](#) Today!

## COMMUNITY

**Bill T14 Help Needed for MathCounts Competition Sat, Feb 1, 8:00am - 4:00pm, Greene Middle School** High-school and parent volunteers are needed to help run the Peninsula Chapter MathCounts Competition. Guidance will be provided, so no experience needed, but priority given to volunteers who are not related to contestants. Breakfast, lunch and a free T-shirt will be provided to all volunteers, while high school students can earn community service hours. Multiple shifts available, [sign up here to volunteer](#).

MathCounts 比赛需要帮助. 周六, 2月1号, 早上8点到下午4点, Greene初中. Peninsula Chapter MathCounts 比赛需要高中和家长志愿者帮助运行. 活动会有指导, 所以不用有经验, 但是优先考虑与参赛者无关的志愿者. 志愿者会被提供早餐, 午餐和一件免费的T恤, 高中生也可以挣到社区服务时间. 可得到多班, 在这里报名.

**\*\*NEW\*\* Law Empowerment, Workshop for Girls Sat, Feb 8, 9:30-11am, 1845 El Camino Real, Palo Alto** Amy Caiazza, an attorney and partner at Wilson Sonsini Goodrich & Rosati, will share about her journey, career as a lawyer, and the role of confidence in her success. She will lead an activity to give girls exposure to the day-to-day life of a lawyer. Organized by Object, an organization working to promote confidence in young girls whose founders are Gunn students. Girls can sign up at [www.object.live/workshops/caiazza](http://www.object.live/workshops/caiazza)

**\*\*新\*\* 执法, 女生工作坊 星期六, 2月8日, 上午9:30 到11点, 1845 El Camino Real, Palo Alto** Amy Caiazza, 是一位律师和一个工作伙伴在Wilson Sonsini Goodrich&Rosati, 会讨论她的当律师的事业, 她的职业生涯, 和自信对她成功的原因. 她会带领女生经历一个律师的日长生活. 本活动是被Object组的, 它们是一个增强对创始人是Gunn学生的年轻女孩自信组织. 女生可以在[www.object.live/workshops/caiazza](http://www.object.live/workshops/caiazza) 网站上报名.